

Bestyrelsesmøde 12/08

12 August 2024

TIL STEDE

Karina, Katrine, Mathilde, Nadia-Maria, Nikoline, Sebastian, Thorbjørn
Referent: Nadia-Maria

DAGSORDEN

- Foreningsneutralitet
- Skal vi oplyse om screening af hundene og hvor stor sandsynlighed der er for at hunden kasseres
- Skal vi kontakte KL om deres kursus
- Medlemsindmeldinger
- Billeder
- Visitkort
- Katrine
- Skat
- Dokument over de forskellige udvalg
- Evt

NOTER

- **Foreningsneutralitet**
 - Formanden præsenterer, hvad foreningsneutralitet betyder for os i foreningens daglige ledelse. Der bliver debatteret om vores nævnelse af leverandører kan ses som en anbefaling og om vi skal skære ind og blive endnu mere neutrale. Der bliver diskuteret om vi skal tage et separat møde om foreningsneutralitet eller om vi skal fortsætte vores procedurer som hidtil og til dette blev det besluttet at fortsætte som hidtil.
- **Screening af hundene**
 - Der bliver talt om problematikken med at hunde under 12 måneder ikke kan være ordentligt tjekket med røntgen. Der bliver stillet forslag om at der bliver skrevet en artikel (eller

flere) hvor der bliver gået mere i dybden om emnet i samarbejde med en dyrlæge. Blandt andet sundhed ved de mest populære racer.

- **Skal vi kontakte KL om deres kursus**

- Katrine er blevet kontaktet af en kommunal medarbejder om at holde et oplæg, og i den forbindelse taler vi om at tilbyde vores kompetencer i forbindelse med KL's kursus. Vi aftaler at vente på at Katrines aftale er faldet på plads og derefter kontakte KL.

- **Medlemsindmeldinger**

- Formanden har lavet statistik og gennemgår det med os andre. Vi taler om ideer til hvordan vi kan hverve flere medlemmer. Vi bliver enige om at formanden undersøger muligheder for flere events.

- **Billeder**

- Der bliver kærligt men bestemt rykket for billeder til webshoppen :)

- **Visitkort**

- Der er opdaget en fejl på vores visitkort og vi står nu med visitkort der ikke kan uddeles. Vi skal tale om hvorvidt vi skal bestille nye visitkort og i den forbindelse lave et nyt design med vejledning fra en der har forstand på det. Der bliver aftalt, at næstformanden laver et udkast til et nyt design.

- **Katrine**

- Katrine er blevet kontaktet af en forening med henblik på at interviewe til et medlemsblad, der vil have fokus på hjælpemidler. Alle er enige om at det er en god ide og vi giver Katrine vores fulde opbakning.

- **Skat**

- Formanden har talt med Skat omkring vores webshop projekt. Vi skal ikke betale skat af salg til vores medlemmer, men vi skal betale skat af indtjening fra salg til offentligheden.

- **Dokument over de forskellige udvalg**

- Der skal laves en oversigt over hvem der er med i hvilke udvalg og arbejdsgrupper.

- Evt

- Vi taler kort om kørsel og beregning af godtgørelse af transport, hvilket kunne blive aktuelt i fremtiden. Der aftales også at det kun er Nikoline og Nadia der har adgang til vores sociale medier indtil næste bestyrelsesmøde i september.

DER TAKKES FOR ET GODT MØDE

